



裘錦秋中學(屯門)
Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址：香港屯門楊青路 28 號

Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong

網址 Web site: <http://www.jcctm.edu.hk>

電話 Tel.: (852)-2461 1555

傳真 Fax: (852)-2464 6161

電郵 E-mail: mail@jcctm.edu.hk

家長通告 2025-2026/055

「購買紅十字制服」安排

敬啟者：

恭喜 貴子弟已獲選為本校 2025-2026 年度紅十字軍隊伍的成員。制服團隊為紀律性之組織，隊員在集會時必須穿著整齊制服，尚未購買制服的隊員，學校會安排前往校服公司選購，如欲跟隨需繳付\$10 旅遊巴費用，請同學當日帶備足夠金錢購買制服，詳情如下：

日期：	2025/10/03
時間：	16：30 由學校出發
前往地方：	豐昌順：天水圍天澤商場 3 樓 304C 號舖（輕鐵天逸站）
交通費用：	車費港幣 10 元正
所需金額：	男同學：\$380 女同學：\$320 (價錢因應尺碼有所不同，校服公司會收取全額，以上金額為同學當日最少需帶備的金額，如有找續，同學會自行保管) 備注：配件需注冊為會員後，方能向紅十字總會購買（負責老師會稍後安排）
放學辦法：	原地解散，同學自行乘搭交通工具回家
備註：	凡符合資格的學生(領取「綜合社會保障援助(綜援)」/「學校書簿全額津貼」/「學校書簿半額津貼」)均可向負責老師申請制服津貼。惟申請需時，預計第二學期才可領取制服。如有需要，請於 9 月 29 或之前向負責老師申請。

如有查詢，請致電 2461 1555 與張頌銘老師或蔡洛言老師聯絡。

此致

貴家長

裘錦秋中學(屯門)

陳月平校長謹啟

二零二五年九月十八日



裘錦秋中學(屯門)
Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址：香港屯門楊青路 28 號

Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong

網址 Web site: <http://www.jcctm.edu.hk> 電話 Tel.: (852)-2461 1555 傳真 Fax: (852)-2464 6161 電郵 E-mail: mail@jcctm.edu.hk

Parents Circulars 2025-2026/055
Arrangement for Purchasing Red Cross Uniform

Dear Parents / Guardians,

Congratulations! Your child has been selected as a member of our school's Red Cross team for the 2025-2026 academic year. The uniform team is a disciplined organization, and members must wear neat and complete uniforms during assemblies. For those who have not yet purchased their uniforms, the school will arrange a trip to the uniform company for selection. If you wish to join, a bus fee of \$10 is required. Please bring enough money to purchase the uniform on that day. Details are as follows:

Date:	2025/10/03
Time:	Depart from school at 16:30
Destination:	Fung Cheong Shun: Shop 304C, 3/F, Tin Chak Shopping Centre, Tin Shui Wai (next to Light Rail Tin Yat Station)
Transportation Fee	HK\$10.00
Required uniform amount:	Boys: \$380, Girls: \$320 (The price varies depending on size. The uniform company will collect the full payment. The above amount is the minimum students must bring on the day. Any change will be kept by the student personally.)
Dismissal:	Dismissal will take place at the venue. Students will make their own way home using public transport.
Notes:	Students who meet the eligibility criteria (receiving Comprehensive Social Security Assistance (CSSA), full school textbook grant, or half school textbook grant) may apply for a uniform subsidy through the responsible teacher. Please note that the application process takes time, and uniforms are expected to be distributed in the second term. If needed, please apply to the responsible teacher on or before 29 September.

For any inquiries, please contact CHEUNG Torsten or Mr CHOI Lok Yin at 2461 1555.

Yours faithfully,

Chan Yuet Ping
Principal
18 Sept 2025